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La Comissió d’Economia ha arribat tard i fa la seva
exposició en temps de debat, en comptes de dins del
Flash de les Comissions com la resta. La informació
que trasllada és la següent.

La comissió la composen en Jordi i la Magalí. Montse
segueix recollint els diners de les quotes en
metàl·lic. Salvattore fa els pagament a través del
banc tot i que estan canviant el nom i el Nico fa
els pagaments des dels banc. Jordi està disponible a
la cerveseria per fer els pagaments quan sigui
necessari. 

Comptes: Bar ha tingut beneficis de 3.210 € nets.
Sòcies: 3.144 €

Despeses: 880€ de manteniment i neteja, 600€ de
subscripcions compra de llibres etc., 270€ de
material de papereria per la impremta. Lloguer 720€,
llum i aigua 700€. Despeses banc: 260€.
Assegurances: 250€. Despeses noves: internet 88€/any
i coral 300€ (fins ara). Tenim un guany net de 300€. 

Previsió 2023: si es conta que l’internet i coral
tot l’any, hi hauria un dèficit de 1.500€. Hi ha una
reserva de 8.000€ de fons. 
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Diagnòstic, propostes i accions envers la falta
de gent a les comissions, la manca de compromís
dels col·lectius i el model d'ateneu derivat.

Entorn aquesta problemàtica general, les
participacions a l'assemblea s'estructuren en una
primera part de diagnòstic i propostes i una
posterior recollida de consensos potencials per part
de l'equip dinamitzador. Les dinamitzadores els
proposen a aprovació per votació. Abans de tal
votació, es van dur a terme diferents exposicions de
les postures i, finalment, una segona votació final.

S'exposa la falta de comunicació entre comissions. Es
considera que les coordinadores no estan tan enfocades a
treballar en conjunt i totes les intervencions assenyalen
que hi ha una manca d'implicació general dels
col·lectius. S'explora la idea de demanar que cada
col·lectiu aporti una persona com a mínim en una
comissió, així com generar un sistema de comunicació
interna entre les comissions. També es recalca la
necessitat específica de reforçar la comunicació entre
Activitats i Comunicació.
Les participacions insisteixen en l'alienació dels
col·lectius en relació a l'espai: aquests només en fan un
ús de "consum" de l'espai, aportant una mena de "lloguer
humà" sense més vinculació a l'espai. Aquest fet provoca
que la feina necessària pel funcionament de l'escenari
recaigui sempre en les mateixes persones, cremant-les.
Això obra un debat sobre la vinculació dels col·lectius a
les comissions.  
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Es considera que "obligar" als col·lectius a aportar
persones a les comissions pot no ser la millor opció, ja
que ja s'ha fet i s'ha tingut una resposta escassa. A
més, es considera que al final pot acabar sent gent que
no se senti part del projecte i s'afegeixi a les
comissions com a quota per complir. Algunes persones
veuen la necessitat de funcionar de manera orgànica i
enfocar l’ateneu cap a la creació d’un sentiment de
pertinença i de vinculació a l’espai. Altres postures
remarquen que aquests intents per generar identitat ja
s'han dut a terme des de la dinamització recent de
l'espai social i, aprofundint en el debat, es repeteix la
idea que els col·lectius passin a un pla de suport però
no tant de decisió, com ho van fer les sòcies en
assemblees generals anteriors.

Sorgeix la inquietud que aquest és un debat que fa molt
temps que plana, i en el que costa molt arribar a un
acord. Es proposa la visió de la Flor com un espai
d’activisme, on hi ha persones que el seu propi activisme
és a dins de la Flor i s'empra la metàfora de l'ús de
l'espai com un coworking. S'identifica que algunes
persones fan funcionar l’ateneu, i altres venen a fer
altres funcions. Per algunes, no cal martiritzar-se
pensant en els que venen o no venen a treballar, perquè
crema molt. Es proposa crear una "Flor de mínims" amb
diferents estructures populars, on poden participar els
col·lectius però canviant una mica el model per a que no
sigui només una democràcia participativa representativa 
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sinó una democràcia directa, ja que al final els espais
de decisió ara mateix són espais de representació on hi
participa gent que realment no està al dia del
funcionament de la Flor.  

Es considera que a vegades es produeixen malentesos i es
donen situacions que no acabaven de funcionar per mala
coordinació entre comissions i col·lectius. També
s'afirma que aquests últims no acaben d’assumir
responsabilitats. S’hauria de fomentar la unió entre els
col·lectius i els seus membres i la Flor, estendre el
projecte polític i ampliar la base social. En aquest
sentit, es comenta que seria interessant tenir l’ideari
escrit per poder presentar-lo a les persones noves que
volen entrar i que es pugui socialitzar. Es recorda
l'existència d'aquest document que ha realitzat la
dinamitzadora de l'assemblea i es proposa que sigui un
document útil de l'ateneu, fins i tot a fer servir per la
Comissió d'Acollida.

Dins d'aquestes postures es raona que molts col·lectius
que volen entrar fan el primer contacte per interès
propi, perquè necessiten usar l’espai, però això no
s’acaba de traduir en l’assumpció de responsabilitats i
treball en l’espai. Es una situació complicada perquè
tampoc es vol tallar la participació dels col·lectius.

Es troba necessari que les comissions també hi podria (i
hauria) d’haver gent que no estesin a cada col·lectiu. Es
comenta que de fet, el que es interessant és crear una
base social de militància pròpia a l’ateneu, de gent que
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vulgui fer caminar el projecte d’espai com a entitat
pròpia. Es considera que hi ha espais pels col·lectius
però potser la presa de decisions ha de ser des de les
comissions, per tal que qui prengui les decisions sigui
la que realment està informada i que participa del
treball que se'n desprèn. Sorgeix la idea que si els
col·lectius volen participar de les decisions de l’espai,
han de fer-ho formant part d’alguna comissió. Es
diagnostica com a necessari habilitar un espai o manera
per la que persones individuals puguin participar. En
aquesta millora de l’accessibilitat es recorda que abans
aquesta funció la desenvolupava la Comissió Activitats,
però ara aquesta comissió està enfocada gairebé en
exclusiu a la sessió de sales. Es manifesta la necessitat
de dotar la comissió d'Activitats de la potestat de
generar activitats i de tenir una dinàmica productiva en
relació a la programació de l'ateneu. 

El debat gira de nou envers els compromisos dels
col·lectius i la relació que aquests mantenen amb la
Flor. S'assenyala l’existència de dinàmiques d’egoisme
social i individualisme: moltes persones venen a fer ús
de l’espai però no tenen en compte la feina que hi ha al
darrer per a que aquest estigui obert (dinamització,
lloguer, neteja, manteniment, despeses energètiques,
gestió). Es remarca la necessitat d'evitar aquestes
situacions des d'un inici, informant als col·lectius
entrants. A nivell procedimental, es recorda que la
comissió d’acollida no és la que decideix si algú entra o
no, fa de primer filtre i la decisió passa a la
coordinadora. 
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Sobre la re-dimensió del pes que tenen els col·lectius en
les assemblees en relació al treball real que assumeixen
a l’ateneu, existeixen dos posicionaments: la generació
d’una coordinadora de comissions i la defensa de la no
supressió de la participació dels col·lectius en les
coordinadores. Una possible solució que sorgeix és la
creació d’una línia de treball dedicada a ampliar la base
social de l’ateneu en si, que vagi sent més gent, com per
exemple organitzar els vermuts de primer de mes, etc.
Segons aquesta perspectiva, no cal generar una
Coordinadora de Comissions que no inclogui als
col·lectius de la Flor perquè és un model que està
funcionant encara que no participin, i perquè fer-los
fora de la coordinadora seria la forma d’alienar-los del
tot i que ja no participin. 

El conflicte se segueix desenvolupant en aquests dos
pols: per un altre grup sí que seria pertinent generar
una Coordinadora de Comissions, enfront d’un altre
posicionament pel qual no s’hauria d’expulsar els
col·lectius de les coordinadores, tot i agafar més poder
les comissions. Es manifesta la idea de replantejar la
dinàmica de les coordinadores per a que es faci treball i
es vegi com aconseguir activitats entre tots els
col·lectius que participen. També es comenta que les
festes hi hauria de participar tothom (maig, majors
etc.). Podria començar-se a obrir l’espai social entre
alguns grups per tal de buscar la “cohesió” entre els
grups i la seva identificació amb l’ateneu i el seu
treball. Aquesta perspectiva rep respostes sobre la 
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sobre la dinamització que ja s’ha realitzat de l’espai i
la manca de resposta dels col·lectius (sorgeix l’exemple
del Carnestoltes). Per aquestes, això ja s’hauria provat
en l'últim any: els vermuts i espais de cohesió ja s’han
començat a organitzar des de fa més d’un any. Es reconeix
el treball i s’exposa que no ha funcionat per mobilitzar
els col·lectius, tot i que ha sorgit una massa social que
hi participa. Hi ha gent de col·lectius que ni coneixen
aquestes activitats i es genera cert consens entorn
aquesta idea, caldria crear activitats però ser crítiques
perquè la gent no apareix i potser cal enfocar-se més cap
al barri i altres audiències que les dels col·lectius.

Es realitza una proposta concreta envers l’anterior: que
no es puguin fer reunions si hi ha activitats
programades. És a dir, si hi ha activitat de la Flor a
l’ateneu, no es poden fer reunions alternatives. Es
recorda que això ja és un consens exprés d’anteriors
assemblees, i es matisa que no només es tractaria de
suspendre la resta d’activitats si hi ha activitat a
l’ateneu organitzada com a ateneu, sinó també en aquells
casos que es dugui a terme a l’exterior (per exemple, el
Carnestoltes).
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Més enllà de l’estructura de l’assemblea Coordinadora,
també es proposa reestructurar les comissions. Des
d’aquesta postura es proposa revaloritzar la comissió
d’activitats i que centralitzi tota la programació com
ateneu. Les assemblees de programació podrien ser obertes
al barri, per a que la gent pogués proposar activitats a
fer dins l’ateneu. Sorgeix la proposta de nom “La
Regadora” per aquestes assemblees de programació. També
és proposa fer un pas més enllà i anar cap a una Flor més
popular: crear una escoleta, espais de formació i
empoderament polític i un rebost popular. A vegades vivim
molt alineades: en el dia a dia de l'ateneu no parlem de
gentrificació, ni desigualtats social i, al final, la
Flor de Maig és un ateneu popular. Per aquesta visió,
caldria tornar a posar la classe al centre.

Generar espais de programació oberta és molt potent per a
que vingui qui vulguin noves participants de l’ateneu:
veïnes o col·lectius que s’impliquessin. Es repeteix la
idea de La Regadora. No seria un espai per coordinadora,
i tindria una estructura oberta. Un dels consensos que
hem llegit es que els col·lectius han d’organitzar una
activitat l’any i no ho estan fent. De fet, caldria
portar-ne un control d’això i ens preguntem com. Es
considera molt idealista pensar que hi ha molta gent dels
col·lectius que se sumarà a aquests espais oberts, perquè
ja n’han tingut l’oportunitat i no ho han fet. 
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La organització i el que és l’Ateneu són dues coses
lligades, així com el model de com ens organitzem, però
hi ha debat de nou sobre si això passa per a que les
coordinadores siguin dels col·lectius o una assemblea
Coordinadora de Comissions. Es comenta que pot ser una
contradicció que a les assemblees generals siguin obertes
però que les coordinadores no. Es considera que hi ha
persones que potser si que venen per obligació per altres
que no. 

D’altra banda, es considera important fer un traspàs de
nou del marc ideològic i del funcionament de la Flor als
col·lectius, i també que arribi el sentiment d’estar
cremades i es valori el treball fet. Es reitera que
davant d’aquesta situació és engrescadora la proposta de
generar activitats pròpies com ateneu i crear una
estructura oberta que permeti sumar noves participants.
Les coordinadores podrien ser un espai on crear moltes
coses i projectes en clau Flor. S’expressa la por que els
col·lectius desapareguin de les coordinadores de nou, i
es manifesta que potser es pot pal·liar amb la creació
d’altres espais de treball participació oberts. Els
col·lectius poden deixar d’assistir a les coordinadores
per funcionalitat però no implica que no puguin
participar si creem espais oberts. 

Ara bé, es considera interesant obrir espais no només per
la coordinació interna, sinó també espais per captar
veïnes. 
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La organització i el que és l’Ateneu són dues coses Hi ha
diversos nivells als que es pot militar, la Flor es pot
adaptar a totes les situacions. Caldria connectar amb
agents claus, donar un cos i un projecte col·lectiu per
oferir estructures i espais de participació al barri. Ja
s’han intentat crear espais de participació i cohesió i
no s’està participant d’ells internament, potser el que
cal és obrir l’espai cap a fora i que crear nous
projectes i aliances que són les que acabaran cridant a
nova gent.

Aquesta reflexió condueix de nou a l’organització i
composició de la coordinadora. Participar de les
comissions no ha de ser prohibitiu per algunes persones
que intervenen que creuen important no ser capacitista.
Però expressen que, si realment la gent està implicada,
dins d’una comissió hi pot desenvolupar una feina per
petita que sigui. Això seria més funcional a nivell de
coordinadora.

 

 

PAUSA
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La dinamitzadora recull les propostes de consens
i es porten a debat i votació:

COORDINADORA1.

Només per comissions + col·lectius accedeixen per
comissions
Seguir igual amb més poder comissió (ponderació vot) 

Dos posicionaments:
1.

2.
Primera votació: 8/7.
Segona votació (desprès d'escoltar els arguments
mutuament): 13/2
.
Resultat: APROVAT, mínim una persona de cada Comissió a
la Coordinadora, sense màxims.

 

 

2. GRUP DE TREBALL PER A E PROPOSI A LA COORDINADORA UN PROJECTE
DE "FLOR POPULAR" DE MÍNIMS AMB DIFERENTS ESTRUCTURES POPLARS

Resultat: APROVAT però no com un grup de treball, sinó
que es traslladarà a la Coordinadora com a punt i es
treballarà des d'allà.

 

 

3. REESTRUCTURACIÓ DE LES COMISSIONS

3.1 Comissió d’Activitats: dotar de continguts i funcions
en l’organització d’activitats a més de gestionar les
sales. A més, assumeix la tasca de relació externa amb
agents del barri i l’organització d’una assemblea oberta
de programació (La Regadora).
APRO VAT, es comenta que cal fer crèixer la comissió.
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3.2 Comissió d’Acollida:  ha de tenir protocols i
criteris, així com la funció de comunicar internament els
col·lectius què és la Flor i les formes de participar
existents i fer un apunt sobre la funció de les
activitats de cohesió. Campanya per explicar la Flor
internament.

S’ha detectat necessitat d’explicar projectes de la Flor,
perquè col·lectius no eren conscients de la feina que es
feia, la proposta era que la fes Acollida. La Carlota
comenta que això ja ha de ser el col·lectiu qui ho faci.
La comissió explica que fins ara ho feien en col·lectius
nous. Hi ha postures a favor de tenir protocols vinculats
als criteris de l’ateneu i vetllar i ser coneixedores
d’això. també als col·lectius nous, com ja feia. La
comissió d’Acollida ha de generar el protocol.
 
En els casos dels que estan, la comissió comenta que en
alguns casos qui ve ja sap qui és la Flor. La comissió no
té eines més que per escoltar fins al moment. 

APROVAT AMB DIFERENTS CONSENSOS:
 

CONSENS 1

Es planteja campanya interna per posar al dia la Flor.
Explicar. El document fet per l’assemblea general és
actual i complet per fer-los arribar i demanar que a la
propera assemblea que tinguin es faci una lectura i es
posi en comú la decisió que s’ha fet de participar les
comissions.



ASSEMBLEA

GENERAL

CONSENSOS
CONSENS 2

 
Manquen protocols per comissió acollida. Es consensua que
se'n facin.

CONSENS 3

Com expliquem/arribem als col·lectius per generar
consciència de com es genera a la Flor i les decisions:
enviar document. Es consensua.

CONSENS 4

Assumir des de la coordinadora que si algun col·lectiu no
s’implica, que ho faci la coordinadora. Es consensua. 
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4. PRIORITZAR ACTIVITATS DE LA FLOR VS ACTIVITATS

INTERNES/EXTERNES DELS COL·LECTIUS

Es consensua que en activitats importants no es reservi
sala: donar potestat a activitats. Algunes persones s’han
ferit amb la situació del Carnestoltes (una reunió de
Solterra mentrestant l’ateneu hi participava). 

Es té en compte prioritzar també col·lectius integrats
(sorgeix l’exemple de la Coral), i es considera que
s’hauria de prioritzar també. Excepcionalment, en cas de
reunió urgent, es pot tenir en compte compatibilitat.
Cada cop que es proposi activitat, tenir “ok” però enviar
recordatori (es important participació i que ho valorin). 

S’obre un debat general sobre les problemàtiques de manca
de participació i seguiment de les activitats.

Resultat: APROVAT.
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SOBRE EL "DEBAT 2. AMPLIAR LA BASE SOCIAL DE LA FLOR"

Es consensua amb la resta del grup que el debat propositiu
número 2 per “ampliar la base” es trasllada a
Coordinadora.

 

 



Guardiana del
temps
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Demanar la paraula

Intervencions d'1 minut

Abans d'intervenir, pensa què vols dir per expressar-ho de
forma consisa i que no allargar les intervencions. Evita
repetir opinions que s'hagin expressat, pots evidenciar
l'acord sense tornar a explicar les idees :D 

Si vols intervenir, demana la paraula i espera al teu
torn. Si estas intervenint molt, intenta respectar
l'espai de les companyes. Amb paciència i respecte
parlarem totes! 

MediadoraDinamització

Comunicació asertiva i respecte

Totes les experiències i opinions són vàlides (menys les
feixites!). Inclús en els desacords, som companyes i podem
expressar disconformitats de manera respectuosa.Expressem
les diferències cap a fets concrets sense personalitzar.
Fem l'espai habitable i còmode per a totes. 

Davant d'actituds que no respectin els acords de bons
tractes, les persones mediadores podran intervenir, aturant
l'assemblea de forma transitòria o el que fora pertinent
per garantir l'amabilitat de l'espai i la bona convivència.

Torns de paraula



ASSEMBLEA

GENERAL
ANTECEDENTS I CONTEXT

Marc ideològic

Anticapitalisme / socialisme: El projecte pretén donar espai i
força a tot aquell moviment o col·lectiu que pretengui rompre
amb el capitalisme, lluitant per una societat on no hi hagi
diferències de classe ni oprimides de cap tipus.
Autonomia: apostem perquè les veïnes del barri s’organitzin
autònomament i contra el poder establert, per fer-li front i
desbordar els seus marcs antidemocràtics.
Feminisme: ens declarem i combatem activament contra l’opressió
personal i col·lectiva a les violències masclistes (personals i
estructurals) .
Ecologisme: ens solidaritzem amb les lluites contra la
destrucció del territori i entenem l'ecologisme
irrenunciablement lligat a la lluita contra el capitalisme. 
Horitzontalitat: La Flor de Maig és del barri, i han de ser els
veïns i les veïnes, assistint a les assemblees i a través de
les seves motivacions, les qui decideixin què s’hi fa, i com,
sense que cap persona estigui sobre cap altra.
Antiracisme: el projecte s’oposa frontalment també a les
actituds racistes, dins i fora de l’Ateneu, recolzant amb la
lluita colze a colze amb les veïnes migrades per a acabar amb
el racisme.
Heterogeneïtat i diversitat: és un projecte intergeneracional,
i amb una gran diversitat d’idees entre persones i col·lectius.
Fomentar i potenciar aquesta virtut és una de les nostres
tasques.
Autodeterminació dels pobles: Defensem la llibertat de
qualsevol poble a decidir el seu futur col·lectiu, és a dir, a
decidir lliurement la seva condició política i escollir
sobiranament el seu projecte conjunt, enfrontant-se frontalment
a aquells intents imperialistes de domini, no només econòmic,
sinó que també polític i cultural.



ASSEMBLEA

GENERAL
ANTECEDENTS I CONTEXT

Consensos de les últimes generals

L’únic òrgan amb capacitat per a prendre decisions relatives a
la política,participació i gestió de la Flor són les assemblees
coordinadores i les assembles generals i extraordinàries
incloent les delegacions que en aquests espais es facin a les
comissons.
Es crea el Grup Gestor Flor de Maig conformat per un
representant de cada col·lectiu, les comissions i les persones
que representen càrrecs. El representant serà responsable de
fer el trasllat de les informacions rebudes al seu col·lectiu.
Les consultes, peticions i propostes generals s’han d’enviar al
correu info@laflordemaig.cat. Des d'allà es remetrà a la
comissió corresponent o a la coordinadora.
Les sòcies poden participar de les decisions de la Flor a
través de la participació a les Assemblees Generals convocades.
També poden entrant a formar part de les comissions, i se les
anima a fer-ho.
Les assemblees generals estaran obertes a persones sòcies i a
persones no sòcies per obrir la Flor al barri (10/03).
Es crea la comissió d'acollida per gestionar l'entrada de nous
grups. 

Es poden organitzar lliurement seguint el protocol de la web.
Per autofinançar col·lectius (només quan sigui necessari) o
suport a causes concretes. Les katetes de persones externes
haurien d’anar avalades per alguna persona de la Flor. (03/22)

Organització interna i model d'Ateneu (06/22)

Kafetes
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Consensos de les últimes generals

No es controlarà si l'espai social l'utilitzen només persones
sòcies, es vol que la Flor sigui oberta també per a veïnes que
no ho siguin. Si ho hagiés algun problema (sanció, multa)
s'assumiria col·lectivament amb una kafeta(03/22). 
Les sòcies poden demanar sala per fer una reunió amb un grup de
manera puntual i excepcional, però no per fer reunions de forma
recurrent (10/22).
Sobre les barreres econòmiques en la participació social, es
consensua la divisió en dos nivells (03/22 i 10/22):

Personal -> en cas de ser una personal particular que vol
accedir a l’espai o col·laborar però no pot aportar a nivell
econòmic: en cas de voler-se implicar més, podria fer-ho a les
comissions i si calgués, i existeixen carnets de sòcia amb
quota zero.
Col·lectiu: El col·lectiu ha d'aportar com a mínim l’equivalent
a una sòcia a l’any (12€). 

Implicació en general i sobretot a les festes majors. No només
apuntar-se al torns de barra si no a la preparació anterior.
Anar a les coordinadores i a les assembles.No anar a dues
coordinadores SENSE AVISAR, s’enviarà un correu preguntant i
avisant que si no venen a la tercera es deixarà de comptar amb
elles.
Han de fer activitats obertes per la Flor i per al barri com a
mínim un o dos cops l'any, com a Flor, no com a activitat del
col·lectiu.
Socialització del coneixement. Retorn del potencial.
Mantenir l’espai: neteja.

Sòcies

1.

2.

Col·lectius (10/22)

. 



ASSEMBLEA

GENERAL
ANTECEDENTS I CONTEXT

Consensos de les últimes generals

Es començarà a crear un stock d’infraestructures mínimes per
poder utilitzar a la Flor, com la impremta col·lectiva. Aquesta
gestió passa a delegar-se a les coordinadores (03/22). 

Altres



Problemes:
-Necessitat de tenir un projecte per a poder funcionar.
- La gent es sent molt poc pròpies les activitats que no són del seu
col·lectiu.
-Suma més que les persones puguin participar de forma individual.

Limitacions detectades:
I. Manca de militància. Relacionat amb un escàs sentiment de pertinença a
l’ateneu i una baixa vinculació amb les activitats, així com amb les
responsabilitat en el manteniment i funcionament general de l’espai.
II. Manca de cohesió grupal entre les persones dels diferents col·lectius.
III. Multimilitància de les persones actives a l’espai. La militància a la
Flor adquireix una dimensió important en temps i esforç (es converteix en una
segona feina) i se suma a altres militàncies de les persones actives. Cal
implicar més persones i distribuir tasques per evitar sobresaturació.
IV. Confusió estructural i en les dinàmiques de funcionament que se’n
deriven. Queda clar formalment els òrgans i els procediment però a la
pràctica acaba essent ambigu i desordenat.
VIII. Es valora la necessitat de crear un espai de cures formal on solucionar
els conflictes i abordar els malestars existents per no cremar-nos i fer
sostenible socialment el funcionament de l’ateneu.

ASSEMBLEA

GENERAL



Comptes i documentació digital al Drive.
Documentació i diners en metàlic en una carpeta

Sense informació

Magalí, Jordi, (Salvatore, Nico, Montse)

Històric: fins al gener de 2022 portava l'economia la Montse. En
Jordi i la Magalí van prendre el relleu.
La principal via de comunicació és: economiadelaflor@gmail.com

Protocols i documents desenvolupats

Necessitats detectades

Membres

Altres

Economia

Acollida

Qui conforma les comissions? 
Quines necessitats expressen? 
Amb quins documents treballen?

ASSEMBLEA

GENERAL
FLASH DE LES COMISSIONSFLASH DE LES COMISSIONS

Sense protocols.

Sense informació

Albert, Sergio, Carlota.

Protocols i documents desenvolupats

Necessitats detectades

Membres



Logística

Calendari de tasques (Excel).

Major implicació de totes en les tasques.

Teresa, Bris.

Protocols i documents desenvolupats

Necessitats detectades

Membres

Activitats

GENERAL
FLASH DE LES COMISSIONSFLASH DE LES COMISSIONS

Sol·licitud d’espai, Criteris de cessió d’un espai, Ús de la
barra, Sol·licitud d'espai per cafetes

Incorporació de persones a la comissió.
Respectar els protocols consensuats i comunicar els usos d'espais per
a la seva pertinent calendarització: escriure mail per demanar
activitats (i no per web).
Replantejar formulari del web perquè dona sensació que es tracta d'un
espai dedicat a la sessió d'espais i satura el correu i les funcions
de les persones de la comissió.
Generar activitats com a comissió.

Laura, Nuria.

Protocols i documents desenvolupats

Necessitats detectades

Membres



Comunicació

Impremta

Sense informació.

Maribel, Roger.

Protocols i documents desenvolupats

Necessitats detectades

Membres

ASSEMBLEA

GENERAL
FLASH DE LES COMISSIONSFLASH DE LES COMISSIONS

Sol·licitud d’espai, Criteris de cessió d’un espai, Ús de la
barra, Sol·licitud d'espai per cafetes

Calen més persones militant per tal d’assegurar el bon funcionament i
que que hi estem ara no ens cremem. 
Comissió d’Economia. Creiem que caldria construir un canal de
contacte més explícit i amb uns criteris clars sobre el finançament i
el retorn dels diners amb la Comissió d’Economi. Caldria consensuar
quines partides poden anar per impremta i epxlicitar per part nostra,
tal i com recollim al Manual de Procediments, quin pla de finançament
tenim desenvolupat per ara.
Comissió de Comunicació. Vam sol·licitar accessos per agilitzar la
campanya de comunicació.
Comissió de Logística. Millorar coordinació per l’organització de la
sala de la impremta.

Arnau, Alice, Nora, Josep, Roger.

Protocols i documents desenvolupats

Necessitats detectades

Membres



ASSEMBLEA

GENERAL

FLASH DE LES COMISSIONSFLASH DE LES COMISSIONS

Altres (Comissió Impremta Col·lectiva)

Comencem a desenvolupar l'activitat a principis de 2023. Durant aquest
període s’ha presentat la comissió en una campanya comunicativa que
inclou passavolants, memes i un vídeo, i també s’ha posat en
funcionament la màquinaria i el servei d’atenció als col·lectius cada
diumenge. Per fer-ho, ens hem dotat de criteris (autonomia, dotar de
servei als moviments socials de la ciutat, preus populars) i d’un Manual
de Procediments on expliquem com ens organitzem així com fem front a
qüestions logístiques (tarifes, compra de paper, reparacions). Estem
explorant fer una jornada per finançar-nos i una jornada de presentació
amb les principals iniciatives editorials i gràfiques autònomes de la
ciutat. També hem publicat la primera edició del Zum Zum (fanzine
bimensual de la Flor de Maig i té per objectiu fer d’altaveu als
col·lectius de la Flor, posar en valor les narratives subalternes que
l’ateneu produeix en les seves activitats i accions). 



TIPUS
D’ACTIVITATS
REALITZADES

CURS
2022/23

ASSEMBLEES I ACTIVITATS INTERNES
DELS COL·LECTIUS

ASSEMBLEES I ACTIVITATS INTERNES
DE LA FLOR DE MAIG (GRUPS DE
TREBALL I COMISSIONS)
ACTIVITATS OBERTES QUE
OFEREIXEN COL·LECTIUS EXTERNS

ACTIVITATS OBERTES DE L'ATENEU



TROBADA CO-HABITATGE ABRIL
RECOLLIDA DE CISTELLES COOPERATIVA CONSUM ESTÈVIA
RECOLLIDA DE CISTELLES COOPERATIVA CONSUM LA UNIÓ
RECOLLIDA XARXA D’ALIMENTS
RADIO ICARIA LLIURE-FUMATS
TEATRE LLAVORS REUNIÓ INTERNA
CUINA CANTINA MIGRANTE
GRAVACIÓ DE CONCERT D’ELS FUMATS

ASSEMBLEES I
ACTIVITATS
INTERNES
DELS
COL·LECTIUS

ASSEMBLEES INTERNES
ASSEMBLEA DE LA CORAL DE
DONES
ASSEMBLEA XARXA ALIMENTS
ASSEMBLEA FEM FLOR
ASSEMBLEA SHP9
ASSEMBLEA FEM FLOR
ASSEMBLEA GREENPEACE

ASSEMBLEA LA FILADORA
ASSEMBLEA MOSAIC
ASSEMBLEA SOLTERRA
ASSEMBLEA NUS 
ASSEMBLEA NUS FEMINISTA
ASSEMBLEES DE PEBRE ROIG

ACTIVITATS INTERNES



ASSEMBLEES I
ACTIVITATS
INTERNES DE LA
FLOR DE MAIG 

ASSEMBLEES COORDINADORES DE L’ATENEU
POPULAR LA FLOR DE MAIG
ASSEMBLEA GENERAL DE L’ATENEU POPULAR LA
FLOR DE MAIG
REUNIONS DEL GRUP DE TREBALL FESTES DE
MAIG
REUNIONS DEL GRUP DE TREBALL DE FESTA
MAJOR
FORMACIÓ PROTOCOL FESTA MAJOR DE LA
FILADORA AL GRUP DE TREBALL
JORNADES DE TREBALL DE LA COMISSIÓ
LOGÍSTICA
JORNADES DE NETEJA DE LA COMISSIÓ
LOGÍSTICA
ASSEMBLEA DE PREPARACIÓ DEL TIÓ
JORNADES DE TREBALL DE PREPARACIÓ DE
CARNESTOLTES
ASSEMBLEES DE LES RESPECTIVES COMISSIONS.
UNA TROBADA AMB L'ATENEU L’OCTUBRE
REUNIONS DE LA COMISSIÓ ACTIVITATS AMB LA
COORDINADORA D’ENTITATS



1. ACTIVITATS
OBERTES DE LA FLOR
DE MAIG 
(COL·LECTIUS, COMISSIONS I
GRUPS DE TREBALL)

INTRODUCCIÓ AL MARXISME + FESTA D’ARRAN
ASSAIG CORAL DE DONES
COL·LOQUI AMOR ROMÀNTIC
PRESENTACIONS DE LLIBRES DE LA BIBLIOTECA TERESA
GISBERT
PASSI DE FILM DEL SINDICAT D’HABITATGE DEL POBLENOU
TALLER STENCIALS DEL SINDICAT D’HABITATGE DEL POBLENOU
XERRADA MUNICIPALITZACIÓ
SOPAR COOPERATIU A L’ESTIU DE FEM FLOR
IMPROVISACIONS MUSICALS PERIÓDIQUES DEL LABORATORI
D’IMPROVISACIÓ MUSICAL
PREPARACIÓ DEL 8M DE LA FILADORA
OBERTURA AL PÚBLIC DE L’ATENEU ELS DIUMENGES PER
ACCEDIR ALS SERVEIS GRÀFICS DE LA IMPREMTA
COL·LECTIVA DE LA FLOR DE MAIG
CLASSES CASTELLÀ XARXA D’ALIMENTS
CONVERSA EN CATALÀ DEL SAFAREIG
CELEBRACIÓ DEL NADAL RECOLLIDA DE JOGUINES XARXA
D’ALIMENTS 
CINEFÒRUM XARXA D’ALIMENTS
PROJECCIÓ DE PEL·LÍCULA DE LA CORAL DE DONES DE LA
FLOR DE MAIG
DINAMITZACIÓ ESPAI SOCIAL  CAP DE SETMANA FEM FLOR
TALLER INFANTIL D’ARTS MARCIALS FEM FLOR
ALTERNATIVES DE BARRI AL CONSUMISME CAPITALISTA DE
FEM FLOR
SOPAR DE CAP D'ANY DE FEM FLOR
EL TIÓ DE LA FLOR DE MAIG DINAMITZAT PER FEM FLOR
PARTICIPACIÓ A LA RUA DEL CARNESTOLTES DEL BARRI
COMISSIÓ ACTIVITATS



2. ACTIVITATS
OBERTES DE LA FLOR
DE MAIG 
(COL·LECTIUS, COMISSIONS I
GRUPS DE TREBALL)

“GIREM LA TRUITA AL BARRI”. CONCURSOS DE TRUITA DE FEM
FLOR
XERRADA CONTRA EL TURISME MASSIU D'EL NUS
JAM SESSIONS DE FEM FLOR
CELEBRACIÓ DE LA CASTANYADA COM A JORNADA
D’ENXARXAMENT ENTRE COL·LECTIUS DE FEM FLOR
PROJECCIONS DEL MAPA EMOCIONAL DEL POBLENOU DELS
FUMATS DINAMITZAT PER FEM FLOR
KARAOKE POPULAR “LA VEU DEL POBLE” DE FEM FLOR
COMMEMORACIÓ DELS 125 ANYS DE L’AGREGACIÓ DE SANT
MARTÍ DE PROVENÇALS A BARCELONA. RECOLLIDA DE
RECORDS  I  EXPO “POBLENOU MARTINENC” DE FEM FLOR
PRIMAVERA POBLENOVINA: RUTA “EL VERD AL POBLENOU”,
TALLER INFANTIL DE NINOTS DE GESPA, CONSTRUCCIÓ D’UN
BANC A L’ESCOCELL DE L’ATENEU, PAELLA POPULAR DE
L’OBSERVATORI, ALP I FEM FLOR.
PRIMER CAMPIONAT POPULAR DE FUTBOLÍ DE LA FLOR, FEM
FLOR
FLOR D’ESTIU: TRES ACTIVITATS SETMANALS DURANT JULIOL:
CASALET POPULAR, ESCOLA VEÏNAL D’ESTIU I ACTIVITATS
SOCIOCULTURALS I D’ENXARXAMENT DE FEM FLOR.
FESTES DE MAIG. 21-22 DE MAIG. EXPOSICIÓ DE QUADRES DEL
POBLENOU, RUTA, TAST DE CERVESES, CONCERTS, PD, RODA
DE COL·LECTIUS, PINTURA D’UN MURAL, TALLERS INFANTILS I DE
HENNA DEL GRUP DE TREBALL
FESTA MAJOR: CONTRAOLIMPIADES VEÏNALS, CONCERTS,
PAELLA POPULAR, NOU MURAL, TALLERS DEL GRUP DE TREBALL



ACTIVITATS
OBERTES QUE
HAN REALITZAT
COL·LECTIUS
EXTERNS

RELLISQUÍN – PROJECCIÓ DE LA TAULA EIX PERE IV

PROJECTE DE FOTOGRAFIA INSTITUT 4 CANTONS

XERRADA LABORAL TAULA LLIBERTÀRIA D’ALP

PROJECCIONS DE LA FILMOTECA POPULAR

POBLENOU

ACTIVITATS NOVEMBRE LLIBERTARI D’ALP


